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GENERALFORSAMLINGSREFERAT. 

Foreningen Det Gamle Farums Venner afholdt sin årlige general-

forsamling tirsdag den 17. marts 1992 i Stavnsholt Kirkes mødesal. 

Advokat Flemming Schrøder blev valgt til dirigent. 

Formanden Ruth Riis-Hansen aflagde beretning, som bl.a. handlede om 

bestyrelsens store arbejde i forbindelse med Stations--

byggeriet.Formanden erindrede om, at borgmesteren tidligere ved med 

Ruth Riis--Hansen og arkitekt Bernt havde lovet foreningen, at der 

ville blive udskrevet en arkitektkonkurrence, så der kunne skabes et 

harmonisk og kvalitetspræget byggeri ved Stationen, Granlygrunden og 

arealet op til rådhuset. Desværre er arkitektkonkurrencen annulleret 

og foreningensiønske om, at indtrykket af en grøn by skal bevares, 

bliver jo desværre ikke indfriet. 

Foreningen har gennem presse, lang brevveksling med Farum kommune, 

møde med Pensam og borgermøde afholdt sammen med Borgerforeningen 

søgt at få projektet ændret radikalt. 

En vis forbedring er opnået,så noget af byggeriet ikke vil overstige 3 

etager og "tårnet" på 6 etager er opgivet. 

Et forsøg på at få Lilleskolen fredet mislykkedes, fordi skolen 

ikke var 10o år gammel, mem Planstyrelsen anbefalede at indpasse 

Lilleskolen i nybyggeriet ! 

Desværre lykkedes hverken foreningens indsats eller de mange 

borgerindsigelser i tilstrækkelig grad, så resultatet bliver en 

grimmere by. 

For Farum Landsby er der lysere udsigter. Der skal udarbejdes en 

registrant og en bevaringsplan. Her repræsenterer arkitekt Bernt 

foreningen i en arbejdsgruppe. 



Arkitekt Bernt arbejder også i Kulturelt Samråd og i Kulturfonden. I 

Natursamrådet virker formanden og arkitekt Damm Sørensen for en god 

planlægning af bl.a. veje ved nybyggeri. 

I Vestskov--kommiteen arbejder arkitekt Damm Sørensen med planlægning af 

træplantning. 

I Museumsudvalget, som skal omdannes, søgeg formanden, at arbejde for 

forståelse af den del af kulturarven, der drejer sig om 

gamle bygninger og miljøer. 

Derefter blev eftersommerudflugten omtalt. Den gik i 91 til Køge og 

parken ved Vallø Slot. En spændende udflugt med mange deltagere. 

Til slut udtrykte formanden sin glæde over de mange nye medlemmer, som 1991 

bragte foreningen. 

Herefter blev regnskabet godkendt, budgettet og en kontingentforhøjelse 

godkendt. Kontingentet er nu 

pensionist 40.— kr 

enkeltperson 75.— kr 

par 100.— kr 

Kassereren Flemming Østrup gjorde opmærksom på, at afsenderangivelsen 

på giroindbetalingskortet bruges direkte til medlemskartoteket med den 

anførte titel eller mangel på samme. Kassereren v ;L  også gerne have 

opgivet begge navne, når indbetalingen omfatter par. 

 

Derefter var der valg til bestyrelse og af revisor. 

Bestyrelsens sammensætning fremgår af vedlagte oversigt. 

Lise Hermann 

sekretær 


